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Protokół Nr XXXVII/21  
z dnia 26 października 2021 r. 

 
z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 
Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Piotra Ruska – przewodniczącego 
Rady.   
 
Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.30 i trwała do godz. 18.50. 
  
W sesji uczestniczyło 14 radnych (nieobecna radna Otylia Sieczka), wójt Jerzy Ulbin, 
zastępca wójta Edward Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara 
Zapała, radny powiatu świdnickiego Krystian Ulbin, sołtysi, kierownicy i dyrektorzy 
jednostek organizacyjnych gminy.  
 
Listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu.  
 
Ad.-1/2. 
Przewodniczący Rady Piotr Rusek otworzył obrady XXXVII sesji Rady Gminy Dobromierz. 
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Przywitał radnych, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wójt Jerzy Ulbin złożył w terminie dodatkowy 
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej położonej w 
miejscowości Dobromierz wraz z udzieleniem bonifikaty od jej ceny. 
Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad?   
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.    

  
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja nt. działalności podstawowej opieki zdrowotnej na terenie Gminy 

Dobromierz. 
6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Dobromierz za I półrocze 2021 

roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości Dobromierz wraz z 
udzieleniem bonifikaty od jej ceny.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze 
komunalizacji na rzecz Gminy Dobromierz nieruchomości położonej w Jaskulinie 
stanowiącej własność Skarbu Państwa.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobromierz w roku 2021.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Dobromierz na lata 2021-2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek nr 355/1 i 355/5 w obrębie Dobromierz. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Aktualizacji planu urządzeniowo-rolnego 
Gminy Dobromierz”. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dobromierzu. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwiązywania problemów 
społecznych Gminy Dobromierz na lata 2022-2027. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między 
Gminą Dobromierz a Gminą Paszowice w zakresie realizacji zadania publicznego – 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu niepełnosprawnego ucznia do 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Jaworze.  

20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok poprzedzający rok szkolny, w 
tym o wynikach egzaminów w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Dobromierz. 

21. Informacja dotycząca analizy złożonych oświadczeń majątkowych. 
22. Interpelacje i wnioski radnych. 
23. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 
24. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Ad.-3. 
Przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że protokoły z obrad z poprzednich sesji 
zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego żadnych uwag.  
Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołów?  
Uwag nie zgłoszono.  
Stwierdził, iż protokoły zostały przyjęte przez aklamację. 
 
Ad.-4.  
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 
sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym?  
- wójt Jerzy Ulbin poinformował, że sprawozdanie obejmuje bardzo długi okres czasu, 
ponieważ trzy ostatnie sesje Rady Gminy były sesjami nadzwyczajnymi, w związku z tym 
sprawozdanie obejmuje okres od czerwca do dnia poprzedzającego sesję. Poinformował, że w 
ramach ostatnich wydarzeń uczestniczył w spotkaniu, podczas którego gminy otrzymały 
promesy w ramach programu ,,Polska Cyfrowa”, a środki przeznaczone będą m.in. na 
cyfryzację urzędów gmin i miast. Gmina Dobromierz w wyniku ogólnie przyjętego wzoru 
może otrzymać 155 190,00 zł. 
 
Ad. -5. 
Na zaproszenie wójta Jerzego Ulbina w obradach sesji uczestniczył doktor Andrzej 
Martynow, który przedstawił informację nt. działalności podstawowej opieki zdrowotnej na 
terenie Gminy Dobromierz. 
- wójt Jerzy Ulbin powiadomił obecnych, że do Urzędu Gminy Dobromierz dochodzą liczne 
sygnały ze strony mieszkańców gminy, którzy są zaniepokojeni problemami z dostępem do 
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lekarzy na terenie gminy. Informowali, że zwłaszcza ośrodek w Dobromierzu jest praktycznie 
cały czas zamknięty, nikt nie odbiera telefonów i nie można korzystać z opieki zdrowotnej. 
- dr Andrzej Martynow przyznał, że ma obecnie spore problemy z pozyskaniem kadry 
lekarskiej i to jest przyczyną, że ośrodki nie przyjmują pacjentów codziennie. Powiadomił, że 
jest na etapie poszukiwania lekarzy, ale są z tym straszne problemy, ponieważ nie ma 
miejscowych, a nikt nie chce przyjeżdżać z większego miasta np. z Wrocławia. W 
najbliższym czasie jednak liczy na to, że sytuacja się poprawi. 
- radny Michał Sadowski zapytał w jakich godzinach otwarta jest przychodnia w 
Dobromierzu, ponieważ nigdzie w internecie nie można znaleźć takiej informacji, zarówno na 
stronie internetowej przychodni, jak i na stronie gminy Dobromierz 
- dr Andrzej Martynow poinformował, że godziny otwarcia wywieszone są na drzwiach 
przychodni, a odnośnie strony internetowej powiadomił, że trwają prace nad jej aktualizacją i 
ma nadzieję, że zostaną zakończone w najbliższych dniach. 
- radny Zbigniew Patycki zapytał kiedy zostanie uruchomiony punkt pobrań krwi w Roztoce? 
- dr Andrzej Martynow odpowiedział, że po świętach 11 listopada są takie plany. 
- wójt Jerzy Ulbin zapytał o zasadność teleporady, czy nadal tylko w ten sposób obsługiwani 
są pacjenci? Czy lekarze przyjmują również stacjonarnie? Mieszkańcy skarżą się na brak 
możliwości dodzwonienia się do ośrodków, niby są czynne, a nikt nie podnosi słuchawki. 
- dr Andrzej Martynow odpowiedział, że w ostatnim czasie mieli zmiany kadrowe, zmieniła 
się kierowniczka i być może to było również przyczyną przejściowych problemów. 
- radny Michał Sadowski zapytał czy zbliżająca się kolejna akcja szczepień (dotyczy trzeciej 
dawki) będzie miała negatywny wpływ na dostępność lekarzy dla pozostałych pacjentów? 
- dr Andrzej Martynow odpowiedział, że podczas ostatnich szczepień pracownicy ustalili 
swój system, który działał sprawnie i nie przewiduje się żadnych komplikacji w związku z 
kolejnymi szczepieniami.  
- radna Agnieszka Kucharczyk poinformowała, że sama osobiście miała problem z 
dodzwonieniem się do ośrodka w Roztoce, po czym udała się tam osobiście i okazało się, że 
jest czynny, że pielęgniarki pracują, jednak nie odbierają telefonów. 
- radny Zbigniew Patycki oraz przewodniczący rady również potwierdził powyższe, gdyż 
spotkali się z taką sytuacją, zarówno w Dobromierzu, jak i w Roztoce. 
- dr Andrzej Martynow powiadomił, że zwróci pracownikom na to uwagę i będzie to na 
bieżąco monitorował.  
- radny Tomasz Grynaszko zapytał czy przychodnia w Strzegomiu ma wpływ na działalność 
gminnych ośrodków zdrowia, chodzi o notoryczne spóźnianie się lekarzy. 
- dr Andrzej Martynow odpowiedział, że nie powinno to mieć żadnego wpływu, obiecał, że 
porozmawia na ten temat z lekarzami, którzy się często spóźniają.  
 
Przewodniczący Rady podziękował doktorowi za obecność i ogłosił 10 minut przerwy.  
Przerwa trwała od 17.07 do 17.23. 
Obrady wznowiono. 
 
Ad.-6. 
- skarbnik Barbara Zapała przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Dobromierz za I półrocze 2021 roku, która została przedłożona zarówno Radzie Gminy 
Dobromierz, jak i Regionalnej Izbie Obrachunkowej – Oddział Zamiejscowy w Wałbrzychu 
wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej i realizacji  
przedsięwzięć oraz informacją z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji 
kultury.  
Sprawozdanie wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik do 
protokołu. 
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-przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. -7. 
- skarbnik Barbara Zapała przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Dobromierz na rok 2021. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Dobromierz na 2021 rok w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/213/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Dobromierz na 2021 rok, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-8.  
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgodny 
na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej położonej w 
miejscowości Dobromierz wraz z udzieleniem bonifikaty od jej ceny. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- radny powiatu świdnickiego i prezes LGD ,,Szlakiem Granitu” Krystian Ulbin przedstawił 
stanowisko Lokalnej Grupy Działania ,,Szlakiem Granitu” wobec przedmiotowej uchwały i 
poprosił radnych o jej podjęcie.  
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgodny na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej 
położonej w miejscowości Dobromierz wraz z udzieleniem bonifikaty od jej ceny w 
głosowaniu: 5 radnych za. 
 
- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgodny na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej położonej w 
miejscowości Dobromierz wraz z udzieleniem bonifikaty od jej ceny w głosowaniu: 4 
radnych za, 1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/214/21 w sprawie wyrażenia zgodny na sprzedaż w 
trybie bezprzetargowym nieruchomości niezabudowanej położonej w miejscowości 
Dobromierz wraz z udzieleniem bonifikaty od jej ceny, głosowało: 14 radnych za, 1 
nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
 



5 
 

Ad.-9.  
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne nabycie w drodze komunalizacji na rzecz Gminy Dobromierz nieruchomości 
położonej w Jaskulinie stanowiącej własność Skarbu Państwa.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze komunalizacji na rzecz Gminy Dobromierz 
nieruchomości położonej w Jaskulinie stanowiącej własność Skarbu Państwa w głosowaniu: 5 
radnych za. 
 
- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie w drodze komunalizacji na rzecz Gminy Dobromierz 
nieruchomości położonej w Jaskulinie stanowiącej własność Skarbu Państwa w głosowaniu: 4 
radnych za, 1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/215/21 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie w drodze komunalizacji na rzecz Gminy Dobromierz nieruchomości położonej 
w Jaskulinie stanowiącej własność Skarbu Państwa, głosowało: 14 radnych za, 1 
nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-10.  
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Dobromierz w roku 2021. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał czy wystarcza na ten cel pieniędzy i jaki jest tryb, 
czy my przekazujemy środki mieszkańcom czy sami kupujemy np. karmę? 
- zastępca wójta Edward Krumplewski odpowiedział, że to pracownicy zamawiają karmę i 
przekazują ją osobom, które opiekują się bezdomnymi kotami. 
 
- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Dobromierz w roku 2021 w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/216/21 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Dobromierz w roku 2021, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
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Ad.-11. 
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Dobromierz na 
lata 2021-2025.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Dobromierz na lata 2021-2025 w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/217/21 w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Dobromierz na lata 2021-
2025, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-12. 
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A w 
głosowaniu: 5 radnych za. 
 
- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A w 
głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/218/21 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Dobromierz dla części 1A, głosowało: 14 
radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-13. 
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 355/5 w obrębie 
Dobromierz. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
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- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 
355/5 w obrębie Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 355/5 w obrębie 
Dobromierz w głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/219/21 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 355/5 w obrębie Dobromierz, 
głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-14. 
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A w 
głosowaniu: 5 radnych za. 
 
- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A w 
głosowaniu: 4 radnych za, 1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/220/21 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Roztoka dla części 1A, głosowało: 14 radnych 
za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-15. 
- zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
,,Aktualizacji planu urządzeniowo-rolnego Gminy Dobromierz”. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
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- wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Jaworski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
,,Aktualizacji planu urządzeniowo-rolnego Gminy Dobromierz” w głosowaniu: 4 radnych za, 
1 nieobecny. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/221/21 w sprawie przyjęcia ,,Aktualizacji planu 
urządzeniowo-rolnego Gminy Dobromierz”, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-16. 
- kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Kłys omówiła projekt uchwały w 
sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dobromierzu. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Socjalnej poinformował, że kierowana przez niego komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Dobromierzu w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/222/21 w sprawie nadania Statutu Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dobromierzu, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-17. 
- kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Kłys omówiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Socjalnej poinformował, że kierowana przez niego komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 
opłat i trybu ich pobierania w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/223/21 zmieniającej uchwałę w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
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całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, głosowało: 14 radnych za, 1 
nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-18. 
- kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Kłys omówiła projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Dobromierz na 
lata 2022-2027. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Socjalnej poinformował, że kierowana przez niego komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwiązywania 
problemów społecznych Gminy Dobromierz na lata 2022-2027 w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/224/21 w sprawie przyjęcia Strategii rozwiązywania 
problemów społecznych Gminy Dobromierz na lata 2022-2027, głosowało: 14 radnych 
za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-19. 
- sekretarz Monika Borysewicz omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie porozumienia między Gminą Dobromierz a Gminą Paszowice w zakresie realizacji 
zadania publicznego – bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu niepełnosprawnego 
ucznia do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Jaworze. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 
projektu uchwały?  
Pytań nie zgłoszono. 
 
- przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 
kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgodny na zawarcie porozumienia między Gminą Dobromierz a Gminą Paszowice 
w zakresie realizacji zadania publicznego – bezpłatnego transportu i opieki w czasie 
przewozu niepełnosprawnego ucznia do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Jaworze w głosowaniu: 5 radnych za. 
 
- przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 
niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na 
zawarcie porozumienia między Gminą Dobromierz a Gminą Paszowice w zakresie realizacji 
zadania publicznego – bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu niepełnosprawnego 
ucznia do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Jaworze w głosowaniu: 5 
radnych za. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/225/21 w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie 
porozumienia między Gminą Dobromierz a Gminą Paszowice w zakresie realizacji 
zadania publicznego – bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu 
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niepełnosprawnego ucznia do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Jaworze, głosowało: 14 radnych za, 1 nieobecny. 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.-20. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok poprzedzający rok szkolny, w tym o 
wynikach egzaminów w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Dobromierz. 
 
- przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał czy radni mają pytania do przedłożonej pisemnie 
i omówionej na wspólnym posiedzeniu komisji informacji oświatowej? 
Dyrektorzy wspólnie poinformowali, że ubiegły rok szkolny był próbą zarówno dla uczniów, 
jak i nauczycieli w związku z panującym stanem epidemii w Polsce. Na początku nauka 
zdalna sprawiała problem, zwłaszcza w zakresie kłopotów z łączem internetowym czy 
sprzętem komputerowym dla uczniów. Jednak po wdrożeniu i zakupie w ramach projektów 
ministerialnych tabletów i laptopów dla uczniów, wszyscy wdrożyli się w ten tryb nauki i 
lekcje on-line nie odbiegały od tych tradycyjnych.  
 
Ad.-21. 
Przewodniczący Raady Piotr Rusek przedstawił radnym informację dotyczącą analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 
 
Ad.-22. 
Interpelacji i wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad.-23. 
- sołtys Roztoki Ilona Rój zaprosiła obecnych na koncert muzyki poważnej do kościoła 
parafialnego w Roztoce, który 6 listopada sołectwo organizuje wspólnie z Fundacją Zamek w 
Roztoce Ocalić od Zapomnienia. 
- sołtys Szymanowa Elwira Kirklo-Rusek poprosiła, aby zastanowić się nad możliwością 
zamontowania fotoradaru przy głównej drodze w Siodłkowicach, bo kierowcy jeżdżą tam 
naprawdę szybko. Pojawia się również problem z lustrem, które przy niesprzyjającej pogodzie 
paruje i ogranicza widoczność. 
-radny Michał Sadowski poinformował, że na ulicy Zielonej w Dobromierzu jest bardzo dużo 
dziur, poprosił, aby postarać się je załatać.  
- radny Marek Jaworski powiadomił, że od czasu zmiany organizacji ruchu przy szkole w 
Roztoce jest strasznie duży problem z przejazdem drogą, ponieważ parkujące samochody 
blokują możliwość jazdy, również autobusy odbierające i przywożące uczniów ograniczają 
przejazd. Poprosił również, aby skontaktować się z Tauronem w sprawie przeglądu lamp, 
ponieważ mamy już sezon jesienno-zimowy, a bardzo dużo lamp na terenie gminy nie świeci.  
Powiadomił, że ulica Lipowa w Roztoce wymaga remontu ze względu na liczne wyrwy i 
dziury. 
- wójt Jerzy Ulbin odpowiedział, że zna sprawę problemu z przejazdem przez drogę przy 
szkole w Roztoce, wszyscy mieli nadzieję, że zmiana organizacji ruchu pozytywnie wpłynie 
na jej przepustowość, ale rodzice, którzy przywożą i odbierają dzieci ze szkoły, parkują w 
takich miejscach, gdzie później blokują innym przejazd.  
- radny Andrzej Babiarz powiadomił, że autobus staje w zatoczce, a droga zablokowana jest 
właśnie w głównej mierze przez rodziców uczniów. Zostawiają oni samochody, 
odprowadzają dzieci, a następnie udają się na zakupy, to trwa i kolejni nie mają miejsc 
parkingowych, stają na chodniku i robi się problem. 
- dyrektor Dariusz Fica poinformował, że wprowadzona zmiana wpłynęła pozytywnie na 
bezpieczeństwo dzieci, postara się jednak porozmawiać z rodzicami i poprosić, aby nie 
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blokowali drogi przez długi czas, żeby w przypadku chęci zrobienia zakupów, nie 
zatrzymywali się bezpośrednio przy szkole.  
- sołtys Marian Gut zwrócił uwagę na niebezpieczny wyjazd ze skrzyżowania od ośrodka 
zdrowia w Roztoce, lustro jest źle ustawione i jest notorycznie zaparowane, nic nie widać 
przy chęci wyjazdu.  
- sołtys Jerzy Werczyński zaproponował opcję postawienia znaku ,,strefa zamieszkania” z 
całą infrastrukturą, co wg niego rozwiązałoby problem z przejazdem i parkowaniem. 
- radne Agnieszka Kucharczyk oraz Jolanta Brach w imieniu pozostałych radnych przekazały 
na ręce sołtys Szymanowa Elwiry Kirklo-Rusek prezent do nowej świetlicy wiejskiej w 
Szymanowie.  
 
Ad.-24. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 
obrad XXXVII sesji Rady Gminy Dobromierz.   
 
        Przewodniczący Rady 
      (-) Piotr Rusek 
Protokolant: Monika Skowron  
Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 


